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RADAGMINY

CEWICE

Protokól Nr XXX/09

z sesji Rady Gminy Cewice
w dniu 25 czerwca 2009 r.

Obecni na sesii:

- radni wg listy obecnosci

- soltysi wg listy obecnosci

- zaproszeni goscie wg listy obecnosci

- Wójt Gminy Cewice

- Sekretarz Gminy

- Skarbnik Gminy

- radca prawny

-protokolant

- publicznosc

Ad. 1.

Przewodniczacy Stanislaw Palubicki dokonal otwarcia sesji Rady Gminy
Cewice zwolanej na dzien 25 czerwca 2009 r. Przywital wszystkich, a nastepnie
na podstawie listy obecnosci stwierdzil prawomocnosc obrad, gdyz obecnych
bylo 13 radnych. Nieobecni to radna Krystyna Jaloszynska i radny Gabriel
Piechowiak.

Ad. 2.

W zwiazku z tym, iz godzine przed sesja byl wylozony do wgladu protokól
z XXIX sesji Rady Gminy Cewice, Przewodniczacy obrad zwrócil sie
z zapytanie do radnych, czy protokól odczytujemy czy przyjmujemy bez
odczytywania?

Radny Bernard Gosz wnioskowal o przyj~cie protokolu bez odczyty~ania.

Za przyjeciem wniosku radnego Bernarda Gosz radni opowiedzieli SIe
jednoglosnie.
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Ad. 3.

Porzadek obrad zostal odczytany przez Przewodniczacego Rady Gminy,
a nastepnie poprosil Wójta Gminy o wyjasnienie pkt 6 porzadku obrad.

Wójt Gminy wyjasnil, iz Regionalna Izba Obrachunkowa w Gdansku stoi na

stanowisku, ze rada gminy nie moze w tym roku podjac uchwaly w sprawie

udzielenia pozyczki w 2010 r., a jedynie w protokole moze byc zapis, ze rada

wyraza wole udzielenia pozyczki. Uchwala moze byc podjeta w roku, w którym
chcemy udzielic pozyczki.

W zwiazku z tym, iz nie bylo pytan i uwag ze strony radnych Przewodniczacy
Rady poddal pod glosowanie porzadek obrad.

Rada Gminy ponizszy porzadek przyjela jednoglosnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

2. Przyjecie protokolu z ostatniej sesji.
3. Przyjecie porzadku obrad.

4. Informacje:

a) przewodniczacych komisji,
b) Wójta Gminy,

c) Przewodniczacego Rady Gminy.

5. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju, r'\
c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

6. Podjecie uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly Nr XXIX/164/09 Rady

Gminy Cewice z dnia 28 maja 2009 r. w sprawie udzielenia pozyczki na rzecz
Fundacji Partnerstwo Dorzecze Slupi na prefinansowanie projektu "Remont

i adaptacja budynku szkoly na Centrum Partnerstwa Lokalnego w Krzyni"
a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

7. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia albo nie wyrazenia zgody na
wyodrebnienie funduszu soleckiego w 2010 r.
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a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

8. Podjecie uchwaly w sprawie nadania statutu Osrodkowi Pomocy Spolecznej
w Cewicach

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

9. Podjecie uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly Nr XXVI/140/09 z dnia
17 lutego 2009 r. w sprawie ustalenia najnizszego wynagrodzenia zasadniczego

l" w I kategorii zaszeregowania oraz wartosci jednego punktu w zlotych dla
potrzeb ustalenia miesiecznych stawek wynagradzania zasadniczego
pracowników zatrudnionych w podleglych jednostkach organizacyjnych

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

10. Zapytania i oswiadczenia radnych.
11. Zamkniecie obrad sesji.

Ad.4a.

Przewodniczacy komisji stalych Rady Gminy Cewice zlozyli sprawozdania ze

swojej dzialalnosci w okresie miedzysesyjnym.

Ad. 4 b.

Wójt Gminy poinformowal o najwazniejszych sprawach:

1. Zakonczono kontrole prowadzona przez Regionalna Izba Obrachunkowa
i przyszly zalecenia pokontrolne. Kontrola byla bardzo szczególowa
i drobiazgowa. Zalecenia dotycza spraw technicznych. Do jednej kwestii
powstal spór odnosnie klubów sportowych, a mianowicie chodzilo o zwrot
dotacji przez kluby. Wydatki poniesione przez kluby na koniec roku nie byly
zgodne ze zlozonym przez kluby preliminarzem, wiec panie kontrolerki kazaly,
aby kluby zwrócily dotacje. Wyjasniano, ze preliminarz jest tak jak budzet
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gminy, który zmieniamy kilka razy do roku. Kluby moze wydaly nie zgodnie
z harmonogramem, ale zgodnie z wnioskiem i umowa. Dlatego w tym roku
zwrócilismy sie do klubów, aby pilnowaly harmonogramy, jesli beda mieli
jakies zmiany to beda one regulowane aneksami.
2. Wybory do Parlamentu Europejskiego - frekwencja w naszej gminie
wyniosla 17%.

3. Odbylo sie podsumowanie akcji prowadzonej przez Komende Powiatowa

Policji w Leborku "Bezpieczna szkola". Szkola Podstawowa w Maszewie zajela

I miejsce i uroczystosc odbyla sie w Publicznym Gimnazjum w Cewicach

poniewaz w szkole w Maszewie nie bylo miejsca poniewaz w uroczystosci braly

udzial wszystkie szkoly z powiatu leborskiego, które braly udzial w akcji.
4. Porzadkowane sa sprawy odpadów komunalnych. Kierowane sa pisma do

mieszkanców gminy. Niektórzy odwoluja sie, poniewaz uwazaja, ze nie maja

smieci. Sa przypadki m. in. rolników, osób samotnych, którzy sami prowadza

gospodarstwo. Prowadzone sa uzgodnienia, ze nastapi zmiana regulaminu,

w którym bedzie zapis wywóz pojemnika raz na 2 miesiace, ale to beda
uzasadnione i okreslone przypadki.

Ad. 4 c.

Przewodniczacy Rady poinformowal, ze w biurze rady do wgladu dla radnych

beda celem zapoznania sie zalecenia pokontrolne Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Gdansku.

Równiez wplynelo z Prokuratury Rejonowej w Leborku skarga Pana Józefa
Kwidzinskiego na Przewodniczacego Rady i Sekretarza Gminy.
Pismo zostalo odczytane radnym.

Przewodniczacy Rady wyjasnil Panu Józefowi Kwidzinskiemu, ze to jest dobra
wola, ze na kazdej sesji udziela jemu glos.

Nastepnie glos zabral Sekretarz Gminy, który podkresli, iz z pozoru jest to

sprawa nie znaczacej wagi, ale pozwolil sobie wyjasnic jaka funkcje w Zwiazku

Kombatantów pelni Pan Józef Kwidzinski, który twierdzi, ze reprezentuje
zwiazek i dziala w jego imieniu.

Pan Marek Kuriata wyjasnil, ze w Zwiazku Kombatantów nastapily ogromne

zmiany w strukturze zwiazku po smierci Pana Rymarskiego. Cewickie kolo

zostalo wciagniete do kola w Leborku. Jesli chodzi o organizacje zebrania

.
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i transport czlonków to Zwiazek Kombatantów wystapil do nas z pismem
o udostepnienie sali i zapewnienie transportu, co zostalo wykonane i zebranie
sie odbylo, a ze byla znikoma frekwencja to nie nasza wina. Wiadomo, ze sa to
osoby starsze, schorowane. Sekretarz Gminy wystapil z pismem do Prezesa
Zwiazku Kombatantów z zapytaniem, jaka funkcje w zwiazku pelni Pan Józef
Kwidzinski. Prezes wyjasnil, ze jest zwyklym czlonkiem i nie jest upowazniony
do reprezentowania zwiazku. Wiedza Panstwo, ze dobrze wspólpracujemy
z kombatantami. Zachowanie i postawa Pana Kwidzinskiego jest naganna
i szkodliwa dla kombatantów.

Przewodniczacy Rady zwrócil sie do Pana Kwidzinskiego, ze nieUCZCIWie
potraktowal pracowników i radnych, bo na kazdej sesji udziela sie jemu glosu,
a urzad zawsze sluzy pomoca dla kombatantów.

Ad. 5.

Uchwale w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009 omówila Pani
Maria Franciszczak.

Nastepnie poproszono o wydanie opinii Komisje Budzetu i Rozwoju.

Przewodniczacy Jan Klebba zwrócil sie z zapytaniem dlaczego granica zaliczki
800 zl., moze zwiekszyc do kwoty 1.500 zl.?

Skarbnik Gminy wyjasnila, ze z doswiadczenia wynika, ze kwota 800 zl.

wystarczy i rozliczana jest w ciagu 7 dni.

Po uzyskaniu dodatkowych wyjasnien Przewodniczacy Komisji Budzetu
i Rozwoju wydal opinie pozytywna.

Pytan wiecej nie bylo, Przewodniczacy Stanislaw Palubicki odczytal uchwale
i poddal ja pod glosowanie.

Rada Gminy jednoglosnie opowiedziala sie za przyjeciem powyzszej uchwaly.
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Ad. 6.

Skarbnik Gminy przedstawila uchwale w sprawie uchylenia uchwaly Nr

XXIX/164/09 Rady Gminy Cewice z dnia 28 maja 2009 r. w sprawie udzielenia
pozyczki na rzecz Fundacji Partnerstwo Dorzecze Slupi na prefinansowanie

projektu "Remont i adaptacja budynku szkoly na Centrum Partnerstwa
Lokalnego w Krzyni".

Nikt z radnych nie mial uwag, wiec poproszono o opinie Komisji Budzetu
i Rozwoju.

Przewodniczacy Komisji wyjasnil, ze Komisja Budzetu i Rozwoju me

wypracowala opinii poniewaz projekt uchwaly otrzymali w dniu dzisiejszym,

a wczesniej posiedzenia nie mieli, dlatego kazdy wypowie sie poprzez
glosowanie uchwaly.

W zwiazku z tym, iz na sesji Komisja Budzetu i Rozwoju byla w pelnym

skladzie, Przewodniczacy Rady przeprowadzil glosowanie, zwrócil sie do

czlonków Komisji Budzetu i Rozwoju, kto jest za wydaniem opinii pozytywnej

odnosnie projektu uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly Nr XXIX/164/09

Rady Gminy Cewice z dnia 28 maja 2009 r. w sprawie udzielenia pozyczki na

rzecz Fundacji Partnerstwo Dorzecze Slupi na prefinansowanie projektu

"Remont i adaptacja budynku szkoly na Centrum Partnerstwa Lokalnego
w Krzyni".

Komisja Budzetu i Rozwoju poprzez glosowanie jawne wydala opinie "
pozytywna odnosnie powyzszej uchwaly.

Rada Gminy Cewice opowiedziala sie jednoglosnie za utrzymaniem w mocy

woli udzielenia pozyczki na rzecz Fundacji Partnerstwo Dorzecze Slupi na

prefinansowanie projektu "Remont i adaptacja budynku szkoly na Centrum
Partnerstwa Lokalnego w Krzyni".

Nastepnie Przewodniczacy obrad odczytal uchwale i poddal ja pod glosowanie.

Uchwala Nr XXX/175/09 zostala podjeta przez Rade Gminy jednoglosnie.
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Ad. 7

Wójt Gminy przyblizyl uchwale w sprawie wyrazenia albo nie wyrazenia zgody
na wyodrebnienie funduszu soleckiego w 20 10 roku.
Wyjasnil, ze na dzisiejszej sesji rada gminy ma podjac decyzje czy solectwa
otrzymaja srodki finansowe w 20 lOr. Po wyliczeniach ogólem fundusz solecki
w Gminie Cewice na 2010 r. wyniesie 227.000 zl. Wójt Gminy jako autor
uchwaly jest za utworzeniem funduszu soleckiego, ale to nie znaczy, ze
solectwo musi zlozyc wniosek.

Przewodniczacy Jan Klebba poinformowal, ze na posiedzeniu Komisji Budzetu
i Rozwoju dyskutowano sporo na ten temat i opinia jest za utworzeniem
funduszu soleckiego, lecz z jednym zastrzezeniem, a mianowicie, ze nie bedzie
decydowac rada solecka, lecz zebranie ogólne mieszkanców.

Ze strony radnych nie bylo pytan, wiec Przewodniczacy Rady odczytal uchwale
i dokonal glosowanie.

Rada Gminy Cewice podjela jednoglosnie uchwale w sprawie wyrazenia zgody
na wyodrebnienie funduszu soleckiego w 20 lOr.

Przewodniczacy obrad oglosil przerwe do godz. 14.00.

Stan rady po przerwie 13 radnych.

Ad. 8.

Uchwale omówil Kierownik Osrodka Pomocy Spolecznej w Cewicach Pan
Zbigniew Borowski.

W imieniu Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu
opinie pozytywna przedstawil Pan Stanislaw Palubicki.

Uwag radni nie mieli, Przewodniczacy Rady odczytal uchwale i przeprowadzil
glosowanie.

Radni jednoglosnie podjeli uchwale Nr XXX/I77/09.
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Ad. 9.

Uchwale w sprawie uchylenia uchwaly Nr XXVI/140/09 z dnia 17 lutego 2009
r. w sprawie ustalenia najnizszego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii
zaszeregowania oraz wartosci jednego punktu w zlotych dla potrzeb ustalenia
miesiecznych stawek wynagradzania zasadniczego pracowników zatrudnionych
w podleglych jednostkach organizacyjnych omówila Pani Halina Stolarczyk.

Komisja Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia Kultury i Sportu oraz Komisja
Budzetu i Rozwoju wydaly opinie pozytywna.

Nastepnie przystapiono do odczytania uchwaly i przeprowadzono glosowanie.

Za podjeciem powyzszej uchwaly glosowalo 13 radnych.

Ad. 10.

Na wstepie glos zabral Pan Jan Klebba, który poprosil o pozostanie po .sesji

czlonków Komisji Budzetu i Rozwoju, dyrektora Gminnego Centrum Kultury

w Cewicach, Wójta Gminy i Skarbnika Gminy.

Pani Krystyna Drywa poinformowala, ze wraz z zakonczeniem roku szkolnego
PKS zabral kurs autobusu o godz. 12.00, o czym nie powiadomil mieszkanców.

Pani Anna Walkusz zwrócila sie z zapytaniem czy za srodki z funduszu
soleckiego beda musieli odsniezac?

Pan Grzegorz Palasz wyjasnil, ze drogi gminne nie, a drogi wewnetrzne to beda

mogli z funduszu soleckiego. To sa srodki na cos trwalego np. budowa
chodnika. . .
Pan Jan Klebba zwrócil uwage, aby uciekac od wyjatków, bo jednemu

odsniezycie to wszyscy beda chcieli. Chodzi tu o zadania inwestycyjne.

Pan Grzegorz Palasz wyjasnil odnosnie zawieszenia kursów przez PKS, ze w tej

sprawie dzwonila równiez do niego Pani Jolanta Bujak z Karwicy, gdzie jest ten
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sam problem. Wójt poprosil soltysów o zlozenie pism, które poprzemy
i przeslemy do PKS, a jaki bedzie efekt trudno powiedziec.

Pani Joanna Walkusz zaprosila na imprezy organizowane przez Gminne
Centrum Kultury w Cewicach, które odbeda sie w okresie wakacyjnym oraz na
dozynki. Jesli chodzi o turniej solectw odbedzie sie 13 wrzesnia br., a w lipcu
zostanie rozeslany do solectw regulamin turnieju solectw.

Ad. 11.

r
Na zakonczenie przewodniczacy Stanislaw Palubicki zyczyl wszystkim milego
wypoczynku, spokojnych wakacji i zamknal obrady XXX sesji Rady Gminy
Cewice o godz. 14.30.

Protokólowala:

Marzena Krafwiak

~
Sta

PRZE y RADY
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